

伦敦瑰丽酒店

ROSEWOOD HOTEL, LONDON

开业于2013年10月的伦敦瑰丽酒店,是伦敦最高档的五星级酒店之一。酒店融合英式传统和现代风范于一身,更巧妙地利用了爱德华时期二级历史建筑的迷人魅力,将奢华氛围和伦敦风情完美结合,这也充分展现了瑰丽酒店集团在欧洲的地位。

Rosewood London, opened in October 2013 after a sensitive transformation of a 1914 Edwardian, Grade II-listed building on High Holborn. Combining English heritage with contemporary sophistication, the capital's newest luxury hotel marks the exciting presence of the Rosewood Hotels & Resorts® brand in Europe.





这座富有永恒历史魅力的酒店距科芬园 (Covent Garden) 仅数步之遥, 是体验伦敦风情的最佳起点。此外, 酒店离汇聚了众多超级豪华精品店的 Lamb's Conduit Street、皇家歌剧院、大英博物馆和西区剧院都很近。酒店共有262间房和44套房, 设计上完全展现了真正的伦敦住宅风格。位于酒店别墅楼的特色套房 Grand Manor House Wing (古典英式庄园), 面积达585平方米, 设有六间在同一层的卧室, 该套房不仅设有专属通道和电梯, 还拥有专属邮编。酒店中 Grand Manor House Wing (古典英式庄园) 和 Garden House Suite (顶楼套房) 都配有意大利大理石浴室, 置身其中, 如同在参观大理石博览会。套房内采用的是 TOTO 诺锐斯特® 智能全自动坐便器, 为住客们提供了智能、贴心的完美卫浴体验。

Moments from Covent Garden, Rosewood London is located in one of the capital's most historic yet dynamic locales, a stone's throw from the eclectic array of ultra-luxury boutiques on Lamb's Conduit Street, the Royal Opera House, the British Museum and West End Theatres. The hotel offers 262 rooms and 44 suites, impeccably designed with the feel of a true London residence. The hotel also includes the Grand Manor House Wing - located in a private wing of the hotel, consisting of six guestrooms measuring an unrivalled 6,318 sq., a private entrance and elevator and its very own postcode. The luxurious finishes offered in both the hotels the Grand Manor House Wing and Garden House Suite extends into the multiple bathrooms available, whereby TOTO's Neorest® LE Washlet has been used.



项目简介
国家/地区
项目类型
隶属
建筑年份
房间数
产品型号
坐便器

英国
五星级酒店
瑰丽酒店集团
2013年
262客房以及44套房
诺锐斯特®CW998CH
(古典英式庄园、顶楼套房)

Details
Country/Area
Category
Year built
Owner
Rooms and suites
Product number
Toilet

UK
Hotel *****
2013
Rosewood Hotels & Resorts
262 rooms and 44 suites.

Web

TOTO installed the NEOREST®
LE WASHLET® CW998CH in
both the Grand Manor
House Wing and the Garden
House Suite
[www.rosewoodhotels.com/
london](http://www.rosewoodhotels.com/london)